
اخبارخبر كوتاه
رئیس شورای شهر کرج: 

مطالبه گری و نقد از وظایف شورا است

اقدامات مناسب شهرداری منطقه یک در حوزه ورزش و جوانان

به همت شرکت نفت و گاز مسجدسلیمان انجام شد

عملیات نصب چراغ های روشنایی دو پل 
بزرگ شهری در مسجدسلیمان 

رسالت  گفت:  کرج  شهر  شورای  رئیس 
نظارت،  شهری  پارلمان  در  مردم  نمایندگان 
به  نباید در مسیر عمل  است.  نقد  و  مطالبه گری 
زیرا  شود  فضاسازی  آن ها  قانونی  و  ذاتی  وظایف 
می کند.به  خدشه دار  را  خدمت رسانی  موضوع  این 
گزارش پایگاه خبری کرج امروز به نقل از شورای 
یکشنبه  عصر  نژاد  سلیم  اکبر  کرج،  شهر  اسلامی 
در حاشیه دویست و سی و پنجمین جلسه رسمی 
امام هادی )ع( را  شورا فرارسیدن سالروز شهادت 
از گرامیداشت نمادین  تسلیت گفت و اظهار کرد: 
و باشکوه یوم الله ۲۲ بهمن که ویترینی از وحدت و 
همدلی آحاد مختلف ملت بود، قدردانی می کنم و 
یقین دارم در سایه خودباوری و همکاری و تکیه بر 
مشکلات  فصل  می توانیم  داخلی  توانمندی های 
فراهم  مردم  برای  را  بهتری  زیست  و  زده  کنار  را 
آوریم.وی در ادامه به نطق ها و تذکرات نمایندگان 
ادامه  و  کرد  اشاره  شورا  رسمی  جلسات  در  مردم 
داد: آنچه در قالب نطق های پیش از دستور مطرح 

بالای نطق ها و تذکرات و  البته حجم  می شود که 
طرح راهبردهای نظارتی از افتخارات شورای پنجم 

نمایندگان مردم است،  انفعال  نشانگر عدم  و  بوده 
صرفاً از دلسوزی و در راستای اصلاح امور است و 

نباید برای آن ها فضاسازی کرد.رئیس شورای شهر 
مسیر  در  باید  نطق ها  اینکه  در  البته  گفت:  کرج 
دلسوزی و کارشناسانه مطرح شوند و حاوی نکاتی 
موارد  با  برخورد  و  شهر  بهتر  هرچه  اداره  برای 
تضییع بیت المال و حقوق شهروندان و آشکارسازی 
یقیناً  و  نیست  باشند، شکی  کاستی ها  و  کمبودها 
آوردن  وارد  فشار  و  زورآزمایی  برای  ابزاری  نطق 
نیست و الحمدالله چنین رویه ای در شورای پنجم 
کرد:  عنوان  نژاد  است.سلیم  نبوده  حاکم  کرج 
همان طور که بارها به شهردار محترم گوش زد شده، 
تأکیددارم که شهرداری باید نقشه راه جامعی برای 
نطق های  کارشناسی  و  انتقادی  نکات  پیاده سازی 
چه  اینکه  درباره  و  باشد  داشته  دستور  از  پیش 
داشته،  اعضاء  تذکرات  به  توجه  برای  اقداماتی 
رفتار  نباید  دراین بین  و  بدهد  عملکرد  گزارش 
غیرمنصفانه ای با نطق های پیش از دستور داشت و 
به آن ها برچسب زد، چراکه این موضوع می تواند به 
آسیبی برای عدم حل مشکلات شهری تبدیل شود

مدیر منطقه یک شهرداری همدان با اشاره به 
اقدامات انجام شده در این منطقه از اتفاقاتی که در 
این  های  زیرساخت  و  جوانان  و  ورزش  زمینه  این 
حوزه روی  داده است سخن گفت.مدیر منطقه یک 
با بیان اینکه یکی از رسالت های مهم شهرداری در 
ها  زیرساخت  توسعه  ورزشی  فرهنگی  های  حوزه 
برای شکوفایی نسل جوان است گفت: رویکرد این 
ورزش  زیرساختهای  بیشتر  هرچه  افزایش  منطقه 
های مختلف در سطح منطقه یک است به طوری که 
شهروندان در سطح محلات خود بتوانند از آن بهره 
ببرند.وی ادامه داد: در طی یک سال اخیر پروژه هایی 
همچون احداث زمین ورزشی فوتبال در پارک لاله و 
محله دره مراد بیگ، احداث زمین ورزشی بدمینتون 
بوستان ارم، بازسازی زمین ورزشی فوتبال بوستان 
مردم، همچنین احداث زمین ورزشی بسکتبال در 
بوستان مردم که تا انتهای سال جاری به اتمام می 
رسد و خریداری و جای گذاری میزهای شطرنج و 
پینگ پونگ موید این امر است.دهبانی صابر گفت 
مجموعه شهدای شهرداری که زمین ورزشی باشگاه 
شهر  جوانان  از  بسیاری  و  است  همدان  شهرداری 
همدان به دنبال شروع ورزش قهرمانی از این باشگاه 
هستند در طی سالیان اخیر کیفیت مناسبی نداشت 
و با توجه به نگاه این منطقه به توسعه زیرساختهای 

ورزشی تصمیم گرفته شد تا عملیات اجرایی احداث 
چمن مصنوعی در این مجموعه را آغار کنیم.مدیر 
این پروژه  منطقه یک عنوان کرد: عملیات اجرایی 
۵  هزار متر مربعی از ابتدای آذر ماه با اعتباری ۵۳ 
میلیارد ریالی آغاز شده است و هم اکنون عملیات 
خاکبرداری آن به پایان رسیده است، که پس از آن 
عملیات بتن ریزی و لایه های زهکش اجرا خواهند 
شد.وی با بیان اینکه برای اولین بار در شهر همدان 
از سیستم فیلترینگ در اجرای این چمن مصنوعی 
استفاده می شود گفت سعی شده است تا با استفاده 
چمن  کیفیت  بهترین  اجرای  و  کامل  زهکشی  از 
در  قهرمانی  ورزش  ترقی  و  رشد  شاهد  مصنوعی 
شهر همدان باشیم.دهبانی صابر همچنین از احداث 
خبر  مدرس  کوی  در  منظوره  چند  ساختمان  یک 
داد و گفت: این پروژه که اعتباری 67 میلیارد ریالی 
با  و  محله  در  درخواست شهروندان ساکن  به  دارد 
تره  و  میوه  عرضه  محل  و  ورزشی  فرهنگی  هدف 
بار، بار آغاز به کار کرده است و امیدواریم با تحویل 
از آن  استقبال شهروندان محله  آن در سال شاهد 
کیفیت  ارتقای  اینکه  بیان  با  صابر  باشیم.دهبانی 
مهم ترین  از  یکی  سبز  فضاهای  و  شهری  فضای 
درخواست های شهروندان محسوب می شود که این 
مهم در اولویت برنامه های شهرداری این منطقه قرار 

دارد تا رضایتمندی شهروندان حاصل شود  گفت: 
نور پردازی ها، آب و آب نماها نیز یکی از این موارد 
است که چه در حالت سکون و چه در حالت پویا 
می شود.  انسان  روان  و  روح  آرامش  باعث  روان  و 
ساماندهی  راستای  در  اینکه  بیان  با  صابر  دهبانی 
ترافیکی، بهسازی و رسیدگی به فضای سبز میدان 
قائم از ابتدای تابستان سال جاری عملیات عمرانی با 
بودجه ای 7 میلیارد ریالی آغاز شده بود و همچنین 
آبنما  و  نورپردازی  ریالی جهت  میلیارد  اعتباری ۲ 
این میدان در نظر گرفته شد که خوشبختانه با اتمام 
وجود  به  فضای  از  شهروندان  استقبال  شاهد  آن 
آمده هستیم.مدیر منطقه یک شهرداری همدان با 
اشاره به بازسازی کامل میدان جهاد نیز هزینه ای 
۲ میلیارد ریالی در برداشت اذعان کرد: 4 میلیارد 
که  شد  هزینه  میدان  این  آبنمای  برای  نیز  ریال 
توانسته است با نورپردازی صورت گرفته به ویژه شب 
هنگام جلوه ویژه ای به شهر ببخشد .دهبانی صابر با 
اشاره به اینکه ساخت چند آبنمای دیگر در نقاطی 
همچون میدان شریعتی ، پارک نرگس ، پیاده راه 
 بوعلی ، میدان بیمه، جنب شهرداری آرامگاه بوعلی 
و بوستان ارم  نیز صورت پذیرفته است عنوان کرد 
در  میلیارد   10 بر  بالغ  رقمی  گذشته  یکسال  طی 
بودجه شهرداری منطقه یک صرف ساخت آبنماهای 

از دیگر  ادامه داد همچنین  مختلف شده است.وی 
در  نورپردازی  به  توان  می  نورپردازی  های  پروژه 
خیابان مصیب مجیدی و خواجه رشید اشاره کرد 
که عملیات اجرایی آنها به تازگی پایان یافته است 
اند. داشته  آن  از  خوبی  استقبال  نیز  شهروندان  و 
دهبانی صابر گفت: لزوم احداث پارکینگ ها در شهر 
بر کسی پوشیده نیست و با احداث آنها مشکلاتی که 
در حوزه شلوغی خیابانها و ترافیک وجود دارد قابل 
حل شدن می باشد، پیش بینی یک فضای مناسب 
و کارامد برای ساخت پارکینگ در شهرها به ویژه 
کلانشهرها، علاوه بر اینکه زمان یافتن جای پارک 
باعث  و  رانندگان کاهش می دهد  برای  را  مناسب 
ترافیک  باعث  می شود  آنها  زمان  در  صرفه جویی 
کمتر در خیابانها و آسودگی و آرامش شهروندان می 
مبلغ  110  در سال جاری  داد:  ادامه  در  شود.وی 
های  پارکینگ  ساخت  جهت  بودجه  ریال  میلیارد 
عمومی در نظر گرفته شده است که از مهم ترین 
آنها می توان به پروژه های تملک و احداث پارکنیگ 
خیابان خواجه رشید )پشت تالار مرمر( و پارکنیگ 
مطالعات  کرد.  اشاره  شهرداری  شهدای  استادیوم 
آزمایش خاک، برآوردها و طراحی های پروژه ها در 
حال انجام است و به زودی عملیات اجرایی این پروژه 

ها نیز آغاز خواهد شد.

چراغ های روشنایی ۲ پل بزرگ و پر تردد شهر مسجدسلیمان با 
همت شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان اصلاح و تعویض شدند 
.  بمنظور ایمن بخشی و تأمین روشنایی لازم جهت تردد خودروها و عابرین 
پیاده و در راستای عمل به مسئولیت های اجتماعی با دستور مدیرعامل 
این شرکت ، عملیات تعویض چراغ های روشنایی پل های هشت بنگله و 

شهید چمران ) اسکاچ ( انجام شد .طی این اقدام که به همت اداره خدمات 
مهندسی مدیریت خدمات انجام شد چراغ های هالوژنی قبلی جمع آوری و  
چراغ های LED که علاوه بر کاهش مصرف کمتر برق در مقایسه با چراغ 
های پیشین از میزان نور بیشتری برخوردار می باشند جایگزین شدند تا 

عبور و مرور عابرین پیاده و خودروها با ایمنی بیشتری صورت گیرد.

معاون امور صنایع وزارت صمت در متافو :

خودكفایی ایران درصنعت ریل با ذوب آهن اصفهان

۱۷۰ میلیارد تومان برای ساخت مسکن محرومان در استان گلستان پرداخت شد

سرپرست شهرداری اراک

   از ظرفیت موجود در جهاددانشگاهی برای مدیریت پسماندهای عفونی اراک استقبال می کنیم

مهدی صادقی نیارکی معاون امور صنایع وزارت صمت با حضور 
 ، متافو  ایران  المللی  بین  نمایشگاه  در  اصفهان  آهن  ذوب  غرفه  در 
تولید ریل در ذوب آهن اصفهان را عامل اصلی خودکفایی کشور در 
صنعت ریلی دانست و گفت : این شرکت با توانمندی خود توانست 
به خوبی نیاز کشور را به محصول استراتژیک ریل تامین نماید .وی 
افزود : تولید انواع ریل از جمله ریل قطارهای پرسرعت ، ریل مترو ، 
ریل معدن و همچنین موفقیت اخیر این شرکت در تولید ریل زبانه 
مجتمع  این  در  ریل  تولید  تکنولوژی  سازی  بومی  از  نشان   ، سوزن 
عظیم صنعتی دارد.نیارکی با اشاره به موفقیت ذوب آهن در بازسازی 
کوره بلند شماره یک اظهار داشت : با توجه به محصولات مهمی که 
ذوب آهن تولید می کند ، استفاده کامل از ظرفیت تولید این شرکت 

، بسیار ضروری است و باید مواد اولیه پایدار برای این شرکت تامین 
گردد .گفتنی است معاون امور صنایع وزارت صمت روز اول برگزاری 
نمایشگاه ایران متافو با حضور در غرفه ذوب آهن اصفهان و با ارایه 
توضیحات علیرضا امیری مدیر روابط عمومی و دیگر کارشناسان ذوب 
این شرکت  تولیدی و صادراتی  فعالیت های  آهن اصفهان درجریان 
قرار گرفت.احمد رضوی نیک ، رئیس انجمن نوردکاران فولادی ایران 
نیز در گفتگو با مسئولین و کارشناسان ذوب آهن اصفهان در غرفه 
این شرکت در نمایشگاه بین المللی ایران متافو  ، تعامل ، هماهنگی 
و همکاری کل زنجیره فولاد را عامل توسعه این صنعت دانست .وی 
گفت : کل زنجیره فولاد کشور با همکاری هم می توانند ، افق های 
جدیدی پیش روی صنعت فولاد کشور بگشایند و قطعاً این همکاری 

و هماهنگی موجب توسعه این صنعت مهم در کشور می شود.
متافو  ایران  المللی  بین  نمایشگاه  هفدهمین  است  ذکر  شایان 
در روزهای ۲7 الی ۳0بهمن ۹۹ در محل نمایشگاه های بین المللی 
تهران در حال برگزاری است. ذوب آهن اصفهان به عنوان بزرگترین 
تولیدکننده محصولات ساختمانی و تنها تولید کننده ریل کشور در 
دستاوردهای  آخرین  ارایه  با  و  داشته  فعال  حضوری  نمایشگاه  این 
تولیدی خود پذیرای کارشناسان و دست اندرکاران این صنعت است. 
صاحبان  تهران،  در  متافو  ایران  المللی  بین  نمایشگاه  هفدهمین  در 
آهنی،  غیر  فلزات  فولادی،معدنی،  مختلف  صنایع   تولیدکنندگان  و 
ریخته گری و قالب سازی،نسوزها، کوره های صنعتی،عملیات حرارتی 

و غیره از مناطق مختلف کشور و چند کشور خارجی حضور دارند.

مدیرکل بنیاد مسکن گلستان از پرداخت 170 
برای  بلاعوض  کمک  و  مسکن  وام  تومان  میلیارد 
ساخت خانه محرومان در استان خبر داد.سیدمحمد 
اقشار  حسینی در جلسه هماهنگی ساخت مسکن 
و پیگیری  تفاهم نامه هایی که با دستگاه های اجرایی 
منعقد شده است اظهار داشت: ۵8 درصد از واحد 
مسکونی در روستاهای استان گلستان معادل حدود 
110 هزار خانه غیرمقاوم، کم دوام و بی دوام است.
مسکن  تأمین  نیز  مسکن  بنیاد  وظیفه  افزود:  وی 
مناسب و مقاوم برای همه روستاییان در هر گوشه 
از این استان است که از سال 84 که طرح بهسازی 

و نوسازی واحدهای مسکونی در استان همزمان با 
سایر نقاط کشور آغاز شد تاکنون بیش از 7۵ هزار 
واحد مسکونی در روستاها نوسازی و بهسازی شده 
در  داشت:  بیان  استان  مسکن  بنیاد  است.مدیرکل 
راستای تأمین مسکن مناسب برای اقشار مختلف، 
تفاهم نامه هایی را با دستگاه ها و نهادهای مختلف 
از جمله سپاه و بسیج استان، اوقاف و امور خیریه، 
ورزش و جوانان، سازمان صنعت، معدن و تجارت و 
غیره منعقد کردیم تا برای جامعه هدف آنان مسکن 
به ساخت مسکن  اشاره  با  ارزان قیمت بسازیم.وی 
این ساخت  وضعیت  آخرین  و  استان  در  محرومان 

و سازها گفت: بهمن ماه پارسال و در پی تفاهم نامه 
سه جانبه بین بنیاد مسکن، سازمان برنامه و بودجه 
خانه  هزار   ۳ ساخت  کلنگ  گلستان  استانداری  و 
به  افزود:  زده شد.حسینی  زمین  به  ویژه محرومان 
رغم شیوع کرونا و تأخیری که در عملیات عمرانی 
ایجاد شد، کار شناسایی ضربتی جامعه هدف طرح 
با اولویت مددجویان تحت پوشش نهادهای حمایتی 
از جمله کمیته امداد امام خمینی )ره(، بهزیستی و 
جامعه هدف حساب 100 انجام و افراد برای دریافت 
به  این طرح  در  معرفی شدند.وی گفت:  تسهیلات 
با  تسهیلات  تومان  میلیون   ۵0 تا   40 متقاضیان 

کارمزد ۵ درصد و بازپرداخت 1۵ ساله و همچنین 
مبلغ ۲۵ میلیون تومان به صورت بلاعوض پرداخت 
به  اشاره  با  بنیاد مسکن استان  شده است.مدیرکل 
واحدهای  ساخت  برای  اعتباری  منابع  اختصاص 
مسکونی طرح محرومان بیان داشت: عملیات ساخت 
۲ هزار و 700 واحد مسکونی در استان شروع شده 
و تعداد زیادی از آنها به بهره برداری رسیده اند.وی 
تومان  میلیارد   ۵0 تاکنون  داشت:  اظهار  همچنین 
به صورت بلاعوض و همچنین 1۲0 میلیارد تومان 
واحدهای  این  برای ساخت  قیمت  ارزان  تسهیلات 

مسکونی اختصاص داده شده است.

دانشگاهی  جهاد  آمادگی  اگر  گفت:  اراک  شهرداری  سرپرست 
برای ورود به مبحث مدیریت پسماندهای عفونی در حدی است که 
بتواند از صفر تا صد کار را تا مرحله تحویل به مرکز دفن انجام دهد، 

شهرداری از این ظرفیت استقبال خواهد کرد.
اراک،  شهرداری  الملل  بین  امور  و  ارتباطات  اداره  گزارش  به 
مهندس بیاتیان روز یکشنبه ۲6 بهمن در جریان دیدار با سرپرست، 
معاونین و برخی مدیران جهاد دانشگاهی استان مرکزی گفت: برنامه 
در  مانده  مغفول  علمی  های  ظرفیت  از  استفاده  مجموعه شهرداری 
شهر است تا بتوان ظرفیت های موجود را بالفعل کرد.وی درخصوص 
موضوع مدیریت پسماندهای عفونی با بیان اینکه متاسفانه در یکسری 
مراکز درمانی و بهداشتی با این مهم بی تفاوت برخورد می شود، افزود: 
بود  منعقد شده  قراردادی  با یک شرکت خصوصی  این خصوص  در 
که در واقع اجرای کار به سبب ایجاد دوگانگی معطل ماند و در حال 

حاضر نیز نظام پزشکی به جای همکاری در موضع تقابل قرار گرفته 
در  گری  تسهیل  طرح  خصوص  در  اراک  شهرداری  است.سرپرست 
مناطق حاشیه ای تاکید کرد: مناطقی به عنوان بافت های فرسوده و 
سکونتگاه های غیررسمی در سطح شهر وجود دارد که شهرداری در 
راستای اهداف سازمانی خود به دنبال اجرای اقدامات خوب در این 
مناطق در حوزه های خیابان بندی، پله گذاری، تعریض، جدول گذاری 
و ... است.وی اضافه کرد: همچنین در حال حاضر یک مرکز در کوی 
لازم جهت  بستر  که  است  بهسازی  حال  در  طالب)ع(  ابی  ابن  علی 

انجام این اقدامات را دارد.
نظام  در  اهداف  ترین  اصلی  اینکه  به  اشاره  با  بیاتیان  مهندس 
از  مراحل خدمت  در  نیروها  آموزش  گفت:  هستند،  نیروها  آموزش، 
اهمیت بالایی برخوردار است که در شهرداری این مهم رها شده بود 
ولی شهرداری به دنبال به جریان انداختن مجدد آموزش در حوزه های 

مختلف است .وی ادامه داد: در حوزه فرهنگی نیز طرحی به عنوان 
طرح نظام پیشنهادی شهروندی در حال ارائه به شورای شهر است تا 
بتوان با اجرای این طرح در مسیر اجرای اقدامات مرتبط با شهرداری 
از جمله اجرای پروژه های عمرانی ابتدا نظرسنجی شهروندی صورت 
گیرد که می توان در این خصوص با معاونت فرهنگی جهاددانشگاهی 
زمینه  در  افکارسنجی  کرد:  بیان  شهرداری  کرد.سرپرست  همکاری 
به  نسبت  مردم  دیدگاه  تا  است  توجه  مورد  نیز  شهر  اتفاقات سطح 
انجام  برای  مردمی  پشتوانه  چراکه  شود  مشخص  اقدامات  برخی 
اقدامات لازم است.وی تصریح کرد: شهرداری به دنبال دخیل کردن 
یک مجموعه نظارتی بر پروژه های عمرانی به عنوان عامل چهارم است 
این  انجام شود که در صورت وجود  بیشتری  با دقت  ها  نظارت  که 
نهاد  این  با  نیز  زمینه  این  در  می توان  دانشگاهی  جهاد  در  ظرفیت 

همکاری داشت.

سالمندان آسیب پذیر در اولویت 
واکسیناسیون کرونا قرار دارند

نخستین  اجرای  به  اشاره  با  رشت  فرماندار 
مقابله  درمان  کادر  به  کرونا  واکسن  تزریق  مرحله 
با این ویروس، اظهار داشت: سالمندان آسیب پذیر 
دارند. قرار  دوم  مرحله  واکسناسیون  اولویت  در 

مهندس علی فتح اللهی صبح امروز در جلسه شورای 
ساماندهی سالمندان در سالن اجتماعات فرمانداری 
رشت برگزار شد با اشاره به تاکیدات دین مبین اسلام 
به لزوم احترام ویژه برای بزرگترها به ویژه سالمندان و 
والدین سالمند، اظهار داشت: نباید این نگاه در جامعه 
وجود داشته باشد که سالمندان قشر سربار جامعه 
هستند بلکه باید به عنوان سرمایه هایی ارزشمند، 
اینکه سالمندان  بیان  با  تلقی شوند.فرماندار رشت 
تکیه گاه و ستون هر خانواده ای محسوب می شوند، 
گفت: بزرگان و سالمندان در جامعه دارای احترام ویژه 
هستند و بایستی بیش از دیگر قشرها مورد احترام 
و عزت قرار گیرند.مهندس فتح اللهی سالمندان را 
فرهیختگی  و  ادب   ، علم  تجربه،  از  هایی  گنجینه 
دانست که به عنوان یک استاد توانمند می توان از 
آنها بهره گرفت و تصریح کرد: بارها مشاهده شده 
است که سالمندان با نشاط و سرزنده مانند جوانان و 
بعضاً بهتر از برخی جوانان، در جامعه مشغول فعالیت 
هستند.فرماندار رشت با تاکید بر اینکه سن یک عدد 
به  تجربه  با  و  توانمند  قشر  این  اظهارداشت:  است 
مانند دیگر اقشار حق زندگی عزتمندانه را دارند و 
بایستی از امکانات مطلوب شهری بهره مند شوند.

وی با بیان اینکه استان گیلان پیرترین استان کشور 
محسوب می شود، خاطرنشان ساخت: این خود زنگ 
هشداری برای همگان است تا از این قشر حمایت 
کرده و امکانات لازم رفاهی، ورزشی و بهداشتی…. 
را برای این افراد در جامعه فراهم کنیم.مهندس فتح 
اللهی با اشاره به آسیب پذیری سالمندان در مقابل 
ویروس کرونا، گفت: در همین راستا پس از انجام 
واکسیناسیون کادر درمان که در خط مقدم مقابله با 
کرونا قرار دارند، واکسیناسیون سالمندان آسیب پذیر 

به عنوان اولویت در دستور کار قرار می گیرد.

انتصاب رئیس شورای امر به معروف و نهی 
از منکر شرکت توزیع برق استان سمنان

منکر  از  نهی  و  معروف  به  امر  رئیس شورای 
شرکت توزیع برق استان سمنان منصوب شد.  در 
ستاد  دبیر  نیا”،  انصاری  “محسن  سوی  از  حکمی 
امر به معروف و نهی از منکر استان سمنان، “سید 
امر  شورای  رئیس  سمت  به  زاده”  موسوی  محمد 
به معروف و نهی از منکر شرکت توزیع نیروی برق 
از  استان سمنان منصوب شد. در حکم اعطا شده 
سوی دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان 
خطاب به مدیرعامل شرکت توزیع برق سمنان، بر 
رعایت اصل قانون مداری و تلاش در زمینه تشکیل، 
هدایت و راهبری شورای امر به معروف و نهی از منکر 
این شرکت در راستای تحقق احیای فریضتین تاکید 
شده است. همچنین تشکیل شورا با ترکیب بهترین 
نیروهای انسانی و دغدغه مند، کمک به تدوین برنامه 
های خلاقانه و موثر و حمایت و پشتیبانی از برنامه ها، 
نظارت بر حسن اجرای مصوبات جلسات شورا، تقویت 
روحیه مسئولیت پذیری و مطالبه گری اعضای شورا 
و کارکنان و ارتباط مستمر و همسو با ستاد امر به 
معروف و نهی از منکر استان، به عنوان اهم وظایف 

این شورا در حکم انتصاب به آن اشاره شده است.

بهره برداری ازپروژه های گازرسانی 
درشهرضا

بهره برداری ازپروژه های گازرسانی به منطقه 
صنعتی پرزان و آغاز عملیات اجرائی گازرسانی به 
شهرک شیخ بهایی شهرستان شهرضا افتتاح شد.به 
گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان اصفهان، 
مدیر  و  استاندار  معاون  باحضور  که  مراسمی  طی 
عامل شرکت گاز، فرماندار شهرضا و نماینده مردم 
شهرضا در مجلس شورای اسلامی و دیگر مسئولان 
برگزار گردید امکان گازرسانی به بیش از 14 صنعت  
در منطقه صنعتی پرزان  فراهم و کلنگ گازرسانی به 
شهرک شیخ بهایی نیز به زمین خورد.سید مصطفی 
علوی، مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان، با اشاره 
به اینکه بهره مندی تمامی صنایع استان از نعمت 
گاز طبیعی از اهداف اصلی این شرکت است،گفت: 
از  بیش  پرزان  صنعتی  منطقه  به  گازرسانی  برای 
۲0 کیلومتر شبکه گذاری انجام و امکان استفاده 
فراهم  گاز  نعمت  از  منطقه  صنعتی  متقاضیان 
گردید .مهندس علوی، با اشاره به میزان مصرف گاز 
در سطح استان که به طور متوسط سالانه حدود 
۲1میلیارد متر مکعب است، افزود: در حال حاضر 
تمامی شهرها و 1060 روستا معادل ۹۹٫۵ درصد 
جمعیت استان از نعمت گاز برخوردار هستند.وی، 
افزود: 70 درصد مصارف گاز در استان اصفهان در 
واحدهای صنعتی_تولیدی ونیروگاهی، ۲0 درصد 
در بخش خانگی، حدود ۵ درصد در بخش سی ان 

جی و بقیه در بخش های تجاری مصرف می شود.

اجرای 37 پروژه آب و فاضلاب برای 
تامین زیرساخت های مساکن مهر 

آذربایجان غربی
 رییس هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب آذربایجان غربی از در دست اجرا بودن ۳7 
پروژه آب و فاضلاب در راستای تامین زیرساخت های 
مورد نیاز مساکن مهر استان خبر داد.رییس هیئت 
مدیره و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان 
غربی از در دست اجرا بودن ۳7 پروژه آب و فاضلاب 
در راستای تامین زیرساخت های مورد نیاز مساکن 
مهر استان خبر داد.علیرضا رضوی با اعلام اینکه این 
پروژه ها، شامل ۲6 پروژه آبرسانی و 11 پروژه فاضلاب 
است، اظهار داشت: این پروژه ها در قالب سه طرح 
آبرسانی و 11 طرح فاضلاب در دست اجرا هستند.

وی با اعلام اینکه این پروژه ها از ۹0 درصد پیشرفت 
فیزیکی برخوردار هستند، افزود: تاکنون ۵۵7 میلیارد 
ریال برای پروژه های آبرسانی و 610 میلیارد ریال نیز 
برای پروژه های فاضلاب در مساکن مهر استان هزینه 
اینکه تاکنون ۲۳ هزار و  با بیان  شده است.رضوی 
601 فقره انشعاب ابّ در مساکن مهر استان واگذار 
شده است، اظهار کرد: چهار هزار و 11 فقره انشعاب 
آب نیز از این محل آماده نصب هستند.وی افزود: در 
همین راستا تاکنون 1۹ هزار و 1۹۵ انشعاب فاضلاب 
به ساکنین مساکن مهر واگذار و شش هزار و 1۹7 

انشعاب دیگر نیز آماده نصب هستند.

۲۵۰۰ واحد مسکونی در روستاهای 
استان گلستان به بهره برداری رسید

 ۲ گفت:  گلستان  مسکن  بنیاد  مدیرکل 
 1۹1 و  روستایی  مسکونی  واحد   ۵00 و  هزار 
افنتاح  گلستان  استان  در  شهری  مسکن  واحد 
مراسم  در  حسینی  شد.سیدمحمد  کلنگ زنی  و 
داشت:  اظهار  مسکن  بنیاد  پروژه های  افتتاح 
روستایی  مسکونی  واحد  و ۵00  هزار   ۲ امسال 
فجر  دهه  در  که  شد  بهسازی  و  سازی  مقاوم 
فرسوده  به  اشاره  با  رسید.وی  برداری  بهره  به 
واحدهای مسکونی  بودن ۵8 درصد  غیرایمن  و 
محل  از  واحدها  این  گفت:  استان  در  روستایی 
نوسازی مسکن روستایی و  بهسازی و  اعتبارات 
شده اند.مدیرکل  سازی  مقاوم  بانکی  تسهیلات 
آمار  آخرین  براساس  افزود:  استان  بنیاد مسکن 
حدود  استان  در  روستایی  خانه های  وضعیت  از 
غیرمقاوم  و  دوام  کم  مسکونی  واحد  هزار   1۲8
حوادث،  بروز  صورت  در  که  داریم  روستاها  در 
دچار خسارت خواهند شد.وی بیان داشت: برای 
بهسازی و نوسازی واحدهای مسکونی روستایی 
تا سقف 6۵ میلیون تومان تسهیلات با کارمزد ۵ 
پرداخت می شود. بازپرداخت 1۵ ساله  و  درصد 

زنی 4۵1  کلنگ  و  افتتاح  از  حسینی همچنین 
طرح هادی در روستاهای استان خبر داد و گفت: 
و  با هدف محرومیت زدایی  امسال  فجر  در دهه 
پروژه   ۲6۵ استان  روستاهای  آبادانی  و  عمران 
 7۵۳ و  میلیارد   ۲6 روستاها  در  هادی  طرح 
افزود:  رسید.وی  برداری  بهره  به  تومان  میلیون 
همچنین 186 پروژه طرح هادی نیز ۳۵ میلیارد 
است.  شده  کلنگ زنی  تومان  میلیون   ۳۵6 و 
اجرای جوی و جدول، زیرسازی و آسفالت معابر، 
هدایت  و  انتقال  کانال  احداث  سازی،  رو  پیاده 
آب های سطحی و غیره بخشی از اقدامات انجام 
بنیاد  است.مدیرکل  استان  روستاهای  در  شده 
زنی  کلنگ  و  افتتاح  از  استان همچنین  مسکن 
اعتبار  با  روستایی  مسکن  واحد   ۲1۲ و  یکهزار 
68 میلیارد و ۲۵ میلیون تومان خبر داد و گفت: 
و  میلیارد   ۲1 با  نیز  شهری  مسکن  واحد   1۹1
امسال  فجر  دهه  در  اعتبار  تومان  میلیون   ۹۵0

افتتاح و کلنگ زنی شده است.

اجرای طرح مبارزه با زمین خواری در گلستان 
۴۹ هکتار از اراضی ملی رفع تصرف شد

جانشین انتظامی گلستان با اشاره به اجرای 
خواری  زمین  با  مبارزه  طرح  مرحله  سومین 
گفت: 4۹ هکتار از اراضی ملی استان به ارزش 
60 میلیارد ریال که به صورت غیرقانونی تصاحب 
شده بود، رفع تصرف شد.سرهنگ فرزاد تاجره در 
این باره اظهار داشت: در راستای اجرای سومین 
زمین  پدیده  با  مبارزه  از طرح سراسری  مرحله 
پلیس  ماموران  کار  دستور  در  مراتب  خواری، 
با  افزود:  قرار گرفت.وی  استان  اقتصادی  امنیت 
ذیربط،  سازمان های  همکاری  و  بی وقفه  تلاش 
ماموران موفق شدند بیش از 4۹ هکتار از اراضی 
ملی را که به صورت غیرقانونی در سطح استان 
تصرف شده بود آزادسازی کنند.جانشین فرمانده 
برابر اعلام  انتظامی استان گلستان بیان داشت: 
کارشناسان ارزش ریالی زمین های آزاد شده 60 
تاجره  است.سرهنگ  برآورده شده  ریال  میلیارد 
با تاکید بر مقابله بی امان پلیس با سودجویان و 
مجرمان، گفت: در این راستا 6 متهم دستگیر که 
به مراجع قضائی معرفی  از تشکیل پرونده  پس 

شدند.

اعتراف به ۲8 فقره سرقت در 
گنبدکاووس

فرمانده انتظامی استان از دستگیری سارق 
سابقه دار و اعتراف وی به ۲8 فقره سرقت کابل 
داد.سردار  خبر  گنبدکاووس  شهرستان  در  برق 
وقوع  دنبال  به  داشت:  اظهار  دادگر”  “سعید 
های  دریچه  و  برق  کابل  سرقت  فقره  چندین 
موضوع  به  رسیدگی  گنبدکاووس،  در  فاضلاب 
پلیس  ماموران  کار  دستور  در  ویژه  صورت  به 
آگاهی آن شهرستان قرار گرفت.وی تصریح کرد: 
اقدامات اطلاعاتی و بررسی های میدانی پلیس 
در این راستا آغاز شد و سرانجام ماموران موفق 
از  پس  و  شناسایی  را  دار  سابقه  سارق  شدند، 
هماهنگی با مرجع قضائی در عملیاتی غافلگیرانه 
کنند.فرمانده  گیر  زمین  مخفیگاهش  در  را  وی 
انتظامی استان گلستان گفت: متهم در تحقیقات 
مقدماتی و پس از مواجهه با مستندات موجود به 
۲8 فقره سرقت کابل برق و دریچه های فاضلاب 
در گنبدکاووس اعتراف کرد.سردار دادگر با اشاره 
به دستگیری یک مالخر در این عملیات و معرفی 
هر دو متهم به مراجع قضائی، خاطرنشان کرد: 
شهروندان می توانند در صورت مواجهه با افراد 
مشکوک، مراتب را در اسرع وقت از طریق سامانه 
امنیت  تامین  در  و  داده  اطلاع  پلیس  به   110

پایدار جامعه سهیم باشند.

دیدار مدیر عامل شرکت برق منطقه ای 
گیلان با خانواده های معظم شهدا

دیدار با خانواده های معظم شهیدان والامقام 
عبدا... صمدی، سیامک اخترکاویان و سید کاظم 
سیادتی.بهمن داراب زاده مدیر عامل شرکت برق 
مدیران  از  تعدادی  همراه  به  گیلان  ای  منطقه 
شرکت در برنامه های جداگانه ای با خانواده های 
سیامک  صمدی،  عبدا...  والامقام  شهیدان  معظم 
اخترکاویان و سید کاظم سیادتی در منازلشان دیدار 
کردند.مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان در 
این دیدارها ضمن تشکر از رشادت های شهدای 
به  انقلاب اسلامی و 8  سال دفاع مقدس،گفت: 
یقین آرامش و امنیت امروزمان مدیون تلاش ها و 
ایثارگری ها و از خودگذشتگی های دیروز شهدای 
معظم، آزادگان، ایثارگران و رزمندگان می باشد.
وی افزود: ما هرچه داریم به برکت خون شهیدان 
است و اگر هر لحظه و هرثانیه هم به فکر شهیدان 
و خانواده های بزرگوار شهدا باشیم، ذره ای نمی 
توانیم کار بزرگ آن ها را در حق ملت شریف ایران 
جبران کرده باشیم.مدیر عامل شرکت برق منطقه 
خانواده  برای  سلامتی  آرزوی  ضمن  گیلان  ای 
معظم شهدا با اهداء لوح های سپاس و هدایایی به 
خانواده های این شهیدان سرافراز، از صبر، استقامت 

و شجاعت ایشان قدردانی کرد.
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